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Slovní hodnocení, výrazné rysy autora/ky a práce:  
Studentka Gabriela Kováčová se věnovala stabilitě α-brómfenyloctové kyseliny, která byla 
v minulosti jinými autory použita jako modelový analyt pro chirální separace. Autorka práce 
provedla CZE experimenty v různých elektrolytových systémech za účelem separace a 
identifikace všech produktů, které mohou vznikat v metanolických roztocích během nukleofilní 
substituce α-brómfenyloctové kyseliny. Studentka Gabriela Kováčová pracovala v laboratoři 
s chutí a zájmem o dané téma. V případě potřeby neváhala experimenty opakovat. Interpretace 
a zpracování výsledků, stejně tak i sepsání práce vyžadovalo větší zásahy školitele. Celkově 
mohu hodnotit, že působení Gabriely Kováčové bylo na katedře analytické chemie přínosné. 
Celkové hodnocení, práce je:  velmi dobrá, k obhajobě: doporučuji 
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